## 服務特色 - 特色活動

## SERVICE HIGHLIGHT - FEATURE ACTIVITIES

## 「愛生活 愛麗瑤 關愛 35」

Love Life, Love Lai Yiu, Care 35

2015 年是麗瑤成人訓練中心成立 35 周年的大日子, 麗瑤中心以「愛生活愛麗瑤關愛 35」為主題,在葵涌 扶輪社的贊助下籌備了一系列的活動,宣揚社區共融 的訊息。

At its 35th anniversary in 2015, the Lai Yiu Adult Training Centre organized a series of activities on the theme of "Love Life, Love Lai Yiu, Care 35" with the sponsor of the Rotary Club of Kwai Chung to promote the message of social inclusion.





「愛生活 愛麗瑤 關愛 35」嘉年華於 2015 年 7 月 25 日在西九龍中心舉行,邀得社會福利署深水埗區福利專員郭李夢儀女士、葵涌扶輪社社長陳俊禾先生、本會義務秘書郭鍵勳博士 BBS, JP、神師方叔華神父、麗瑤成人訓練中心家長會主席林禮勝先生及總幹事陸慧妍女士蒞臨擔任主禮嘉賓。在典禮中,麗瑤成人訓練中心家長會副主席吳鍚汶女士獲邀分享對中心的感受,真切的內容觸動在場人士,獲得如雷的掌聲(見另文)。

The "Love Life, Love Lai Yiu, Care 35" carnival was held on 25 July 2015 at Dragon Centre, with honourable guests including Mrs. KWOK LI Mung-yee, District Social Welfare Officer (Sham Shui Po), Mr.CHAN Chuen-wo, Chairman of Rotary Club of Kwai Chung, Dr. Joseph KWOK Kin-fun BBS, JP, Hon Secretary of the society, Fr. Giosuè G BONZI, PIME, Spiritual Adviser, Mr. LAM Lai-sing, Chairman of Lai Yiu Parents Group, and Ms. Becky LUK Wai-yin, Executive Director presiding over the ceremony. At the ceremony, Ms. NG Shek-man, Vice-Chairman of Lai Yiu Parents Group shared her feelings about the Centre. Her sharing touched the hearts of all the attendees and earned a big round of applause.

除此之外,麗瑤中心已完成「美好時光」拍照活動及出版紀念特刊《食出健康 DIY》。2015 年 7 月 1 日,服務使用者及 ABC 國際婚禮統籌協會的義工以麗瑤邨為背景,將百多個繽紛奪目的汽球「放生」,拍成一張史無前例的大合照。大合照現已掛在麗瑤中心的大廳,並將與其他服務使者的日常生活照製成 2016 年月曆,意義非凡。這些多元化的活動都令服務使用者的生活更加歡樂,提升了他們的生活質素,留下美好回憶。

In addition, the Lai Yiu Adult Training Centre completed the "Wonderful Time" photography activity and published the memorial issue of Healthy Food DIY. On 1 July 2015, service users and volunteers of the Association of Bridal Consultants released over 100 colourful balloons in front of Lai Yiu Estate. A large group photo was taken at the same time. This photo now hanging in



the lobby of the Lai Yiu Adult Training Centre will be used in the 2016 calendar together with the daily photos of other service users of the Centre. In addition to this meaningful calendar, these comprehensive activities brought more fun to the daily life of service users, enriched their living quality, and gave them precious memories.